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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2010. április 27-én 
megtartott Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 

 Balogh Csilla jegyző 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 
 Nyuzó Marietta bizottság elnöke 
 Kanó József bizottsági tag 
 Dékány József bizottsági tag 
 Csatári Lajos bizottsági tag 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
Nyuzó Marietta – Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Köszönti a Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottság ülésén megjelenteket, Balogh Csilla jegyzőnőt, Szarka Andrea igazgatási 
irodavezetőt, Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetőt, valamint a bizottság tagjait. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több mint a fele 
megjelent az ülésen. A Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság jelenlévő tagjainak száma 4 fő, 
távolmaradt Földi Imre bizottsági tag. 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

1. A 2009. évi zárszámadás elfogadása, a pénzmaradvány elszámolás megtárgyalása és 
felosztására javaslat. 
Az önkormányzat 2009. évi költségvetési beszámolójával kapcsolatos könyvvizsgálói 
jelentés megtárgyalása és az egyszerűsített mérleg közzétételéről javaslat. 
Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 
2. Beszámoló Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás tevékenységéről, 

pénzügyi helyzetéről, a társulási cél megvalósulásáról. 
Előadó: Pap Tibor polgármester 

 
3. Javaslattétel „Dévaványa Közszolgálatáért” elismerő cím 2010. évi kitüntetettjére.  

Előadó: Pap Tibor - polgármester 
 Szarka Andrea - igazgatási irodavezető, humán szakreferens 

 
4. Bejelentések. 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e valakinek egyéb önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? 
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el. 
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 
38/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága a 2010. április 27-én tartandó ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 

1. A 2009. évi zárszámadás elfogadása, a pénzmaradvány elszámolás 
megtárgyalása és felosztására javaslat. 
Az önkormányzat 2009. évi költségvetési beszámolójával kapcsolatos 
könyvvizsgálói jelentés megtárgyalása és az egyszerűsített mérleg 
közzétételéről javaslat. 
Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 

2. Beszámoló Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás 
tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási cél 
megvalósulásáról. 
Előadó: Pap Tibor polgármester 

 
3. Javaslattétel „Dévaványa Közszolgálatáért” elismerő cím 2010. évi 

kitüntetettjére.  
Előadó: Pap Tibor - polgármester 
 Szarka Andrea - igazgatási irodavezető, humán szakreferens 
 

4. Bejelentések. 

 
 
 
1. napirend: A 2009. évi zárszámadás elfogadása, a pénzmaradvány elszámolás 
megtárgyalása és felosztására javaslat. Az önkormányzat 2009. évi költségvetési 
beszámolójával kapcsolatos könyvvizsgálói jelentés megtárgyalása és az egyszerűsített 
mérleg közzétételéről javaslat. 
 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismerteti, hogy az első 
napirendi pont a 2009. évi zárszámadás elfogadása, a pénzmaradvány elszámolás 
megtárgyalása és felosztására javaslat. Az önkormányzat 2009. évi költségvetési 
beszámolójával kapcsolatos könyvvizsgálói jelentés megtárgyalása és az egyszerűsített 
mérleg közzétételéről javaslat. 
Megkéri a gazdálkodási irodavezetőt, hogy röviden tájékoztassa a bizottság tagjait a 
zárszámadásról, pénzmaradvány alakulásáról és a könyvvizsgáló jelentésről. 
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Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy a zárszámadásnál már a 
teljesített adatok kerültek bemutatásra, aminek forrását, célját eldöntötte a Képviselő-testület. 
Az előterjesztéshez mellékelte a Független Könyvvizsgálói Jelentést. A könyvvizsgáló kisebb 
hibát talált, de azt auditálási eltérés címén helyesbítették. A bevételek, kiadások jól 
teljesültek.  A fejlesztési célról egyenként döntött a testület. A 2009. évi költségvetés eredeti 
előirányzata 1.877.225 e. Ft. volt bevétellel kiadással egyezően, a módosított előirányzat 
2.272.673 e. Ft.  
A teljesített bevétel 2.272.673 e. Ft, a teljesített kiadás 1.848.841 e. Ft. volt. 
Az előterjesztéshez a zárszámadásról szóló rendelet tervezete is csatolva található.  
Döntést igényel a pénzmaradvány felosztása. A pénzmaradvány összege 100 millió forinttal 
kevesebb, mint egy évvel ezelőtt volt. 
Elmondja az irodavezető, hogy az önkormányzat 2009-ben képződött módosított 
pénzmaradványa 415.462.161,- Ft. A pénzmaradványról külön kell dönteni az intézmények 
esetében és külön a polgármesteri hivatal gazdálkodási körében.  
Az ÁMK pénzmaradványa 1.406.158,- Ft. Év végén volt egy téves utalás 1.212.749,- Ft. 
összeggel, melyet ebben az évben 2010-ben visszautaltak az intézménynek, mivel ez csak 
téves utalás volt, átfutó kiadásként jelent meg. 2010-ben megjelenik ez az összeg az 
intézmény számláján. Dönteni kell a Képviselő-testületnek, hogy pénzmaradványként 
biztosítja ezt az összeget, vagy elvonja, de mindenképpen az 1.406.158,- Ft-ot kell jóváhagyni 
pénzmaradványként. Az intézmény a benyújtott pénzmaradvány igényében nem kéri ennek 
jóváhagyását. Kérelmében 193.409,- Ft. jóváhagyását kéri, ami a pénztár egyenlege 52.145,- 
Ft, és olyan átfutó elszámolás, ami bizonylattal alátámasztott igény 141.264,- Ft, személyi 
juttatás miatt, feladaton jelentkező kiadása 2010. évben lehet. 
A Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elfogadta a 
pénzmaradványt, azzal a javaslattal, hogy az ÁMK esetében a téves utalás miatt 1.212.749,- 
Ft-ot visszafizetnek a Polgármesteri Hivatal költségvetési számlájára. 
A Strandfürdőnél a pénzmaradvány 62.975,- Ft., Helytörténeti Gyűjtemény pénzmaradványa 
35.695,- Ft. és a Cigány Kisebbségi Önkormányzat pénzmaradványa 4.670,- Ft. Ezek szintén 
átfutó tételként jelentkeznek.  
A polgármesteri hivatal módosított pénzmaradványa 413.952.663,- Ft. Az előterjesztés 14. 
oldalán felsorolásra kerültek célonként a kötelezettséggel terhelt tételek. Külön a működési és 
külön a fejlesztési célú pénzmaradványt jóvá kell hagyni.  
Ennyiben kívánta a bizottság tagjait tájékoztatni az irodavezető. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni a gazdálkodási 
irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a 2009. évi 
költségvetési beszámolóval kapcsolatos könyvvizsgálói jelentéssel, zárszámadással és 
pénzmaradvány elszámolásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek elfogadásra az önkormányzat 
2009. évi pénzmaradványát a határozati javaslat szerint. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 39/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy Dévaványa Város 
Önkormányzatának 2009. évi pénzmaradványát az alábbiak szerint állapítsa 
meg:  

Dévaványa Város Önkormányzatának módosított pénzmaradványa 415 462 
161.- Ft. 
 
Az Általános Művelődési Központ módosított pénzmaradványa 1 406 158.- 
Ft., melyből 193 409,- Ft felhasználását dologi kiadásra engedélyezi igénybe 
venni és 1 212 749,- Ft. visszafizetését a Polgármesteri Hivatal költségvetési 
számlájára. 
Strandfürdő és Gyógyászat önálló intézménynél módosított 
pénzmaradvány 62 975,- Ft., melynek igénybevételét úgy javasolja, hogy 
vezesse vissza a Polgármesteri Hivatal költségvetési számlájára. 
Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény önálló intézménynél módosított 
pénzmaradvány 35 695,- Ft., melynek igénybevételét úgy javasolja, hogy 
vezesse vissza a Polgármesteri Hivatal költségvetési számlájára. 
A Dévaványa Cigány Kisebbségi Önkormányzat módosított 
pénzmaradvány 4 670,- Ft. melynek igénybevételét úgy javasolja, hogy 
vezesse vissza a Polgármesteri Hivatal költségvetési számlájára. 
A Polgármesteri Hivatal módosított pénzmaradványa: 413 952 663,- Ft. 

� Fejlesztési céltartalék pénzmaradvány347 546 557,- Ft. 
� Működési céltartalék pénzmaradványból38 833 244,- Ft. 
� Egyéb általános tartalék pénzmaradványból27 572 862,- 

Ft. 
 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismételten kéri a bizottság 
tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy a 2009. évi zárszámadásról szóló 
rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 40/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a 2009. évi zárszámadásról 
szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 

 
(A 2009. évi zárszámadásról szóló önkormányzati rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.) 
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Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismételten kéri a bizottság 
tagjait szavazásra. Javasolják-e a testületnek, hogy az Önkormányzat 2009. évi összevont, 
egyszerűsített tartalmú költségvetési beszámolójának könyvvizsgálatáról szóló jelentést vegye 
tudomásul. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 41/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az Önkormányzat 2009. 
évi összevont, egyszerűsített tartalmú költségvetési beszámolójának 
könyvvizsgálatáról szóló jelentést jóváhagyólag vegye tudomásul. 

A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy az önkormányzat 
intézményei adatait összevontan tartalmazó, elfogadott 2009. évi 
egyszerűsített beszámolóját a könyvvizsgáló által ellátott záradékkal 2009. 
június 30-ig közzétegye az államháztartás szervezetei beszámolási és 
könyvvezetési kötelezettségek sajátosságairól szóló 249/2000.(XII.24.) 
korm. rendelet 45/B § (1) alapján.  

 
 
2. napirend: Beszámoló Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás 
tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási cél megvalósulásáról. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a második napirendi 
pontra, amely a Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás tevékenységéről, 
pénzügyi helyzetéről, a társulási cél megvalósulásáról szóló beszámoló. Megkéri Szarka 
Andrea igazgatási irodavezetőt, hogy tájékoztatást adjon a bizottság tagjai részére. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Ismerteti, hogy a Dévaványa-Ecsegfalva 
Intézményfenntartó Társulás tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási cél 
megvalósulásáról beszámolót kell készíteni mindkét települési önkormányzat Képviselő-
testülete részére legalább évente egyszer. A beszámoló szakmai részét személyesen készítette 
el, a pénzügyi helyzetről szóló tájékoztatót pedig Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási 
irodavezető készítette. Az előterjesztésben az ecsegfalvai létszámadatokra külön kitér. A 
2009-es évi elszámolás 2.389.777,- Ft. túlfizetést mutat, amit 2010. évre hozzájárulás címén a 
beszámoló elfogadását követően beszámítanak.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az irodavezetőnek 
a tájékoztatást. 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a Dévaványa-Ecsegfalva 
Intézményfenntartó Társulás tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási cél 
megvalósulásáról szóló beszámolóval kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek elfogadásra a Dévaványa-
Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás tevékenységéről, pénzügyi helyzetéről, a társulási cél 
megvalósulásáról szóló beszámolót. 
Kéri, aki a beszámoló elfogadását javasolja a testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 42/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a Dévaványa-Ecsegfalva 
Intézményfenntartó Társulásról szóló beszámolót jóváhagyólag fogadja el. 

 
 
 
Bejelentések. 
 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Kérdése a gazdálkodási 
irodavezetőtől, hogy a Szociális Földprogram keretében a naposcsibék szociálisan rászorultak 
részére történő kihelyezésére a pályázaton elnyert támogatáson túl a testület biztosított-e 
további forrást? 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy a Szociális 
Földprogram keretében csak és kizárólag a naposcsibék takarmányozásához biztosított a 
testület 1.250.000,- Ft-ot. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Jelzi, hogy a lakosság felé a 
helyi újságban rosszul lett megjelentetve a pályázati felhívás, ugyanis a rendelet alapján 15 
napig lehet a kérelmeket beadni. A rendelet alapján április 16-val le kell zárni a kérelem 
beadását, aki utána nyújtotta be, nem lehet figyelembe venni a kérelmét, vagy a testület 
felvállalja a napos csibék és a takarmány költségét a további kérelmeknél is. Az újságban nem 
jelent meg időpont meddig lehet a kérelmet leadni, de április 30-ig veszik el a kérelmeket. 
Kérdés, hogy a testület a plusz költségeket felvállalja-e, vagy elutasítják az április 16-a után 
érkezett kérelmeket, a lakos viszont fellebbezhet. 
 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy a Szociális 
Földprogram pályázaton kevesebb támogatást nyert az önkormányzat, mint amennyit igényel, 
így a támogatási összeggel arányosan csökkentette a testület a saját erő részt is, csak a 
takarmány ára került saját forrásként beállításra. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Kérdése az igazgatási 
irodavezetőtől, hogy az április 16-a után érkezett kérelmeket összesítették-e, mennyi kiadást 
jelentene az önkormányzatnak? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A testületi ülésre az addig beérkezett kérelmeket 
összesítik, azt még nem fogják tudni, hogy április 30-án nyújtanak-e a be újabb kérelmeket. 
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Az addig beérkezett kérelmek alapján kiszámítják mennyi csirkét és mennyi tápot kellene 
még a testületnek biztosítania, annak mennyi lenne a költsége.  
Elmondja, hogy a helyi rendelet leszabályozza mit kell megjelentetni, de aki megjelentette a 
felhívást, nem olvashatta el a rendeletet. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A testületi ülésen dönteni 
szükséges arról, hogy biztosítanak-e további pénzügyi forrást a Szociális Földprogram 
keretében a naposcsibe kihelyezése kapcsán, vagy pedig aki április 16-ig benyújtotta a 
kérelmét, azokat támogatják. Addig kéri, hogy számítsák ki a kérelmek alapján mennyi plusz 
forrást kellene a testületnek biztosítania, ha az április 16-a utáni kérelmeket is figyelembe 
veszik. 
 
Csatári Lajos - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Felveti, hogy a méhnyakrák elleni 
védőoltás esetén is volt többféle változat arra vonatkozóan, hogy kik részesülhetnek az 
ingyenes védőoltásban. Először az évfolyamot határozták meg, utána pedig az 1997. január 1. 
után született lányok részére módosították azoknak a körét, akik az első két védőoltást ingyen 
kaphatják meg. Azok a szülők, akiknek a lánya ugyanabba az osztályba jár, de ősszel 
született, először úgy tudták, hogy megkaphatják a védőoltást, de utána megváltoztatta a 
testület a döntését. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Kezdetben valóban az évfolyamot határozta meg a 
testület és ingyenesen biztosította volna a vakcinát, utána megváltoztatta és 2 évfolyamra 
bővítette ki első körben és 2 oltást biztosított ingyenesen, a harmadikért fizetnie kell a 
szülőnek, illetve aki szociális rászorult, kérhette az elengedését. Ez a költség is a Szociális 
Bizottságot terhelte, ugyanis 24 gyermekből 2/3-a nem bírta egy oltásnak a költséget sem 
fizetni.  
 
 
 
A 2010/2011. tanévben indítható tanulócsoportok, valamint napközis csoportok 
számának meghatározása az ÁMK Ványai Ambrus Általános Iskola 
intézményegységében. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 2010/2011. tanévben 
indítható tanulócsoportok, valamint napközis csoportok számának meghatározására az ÁMK 
Ványai Ambrus Általános Iskola intézményegységében napirendre. Megkéri az igazgatási 
irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Ismerteti, hogy az ÁMK Ványai Ambrus Általános 
Iskolában megtörtént a napközis tanulók felmérése, illetve az induló csoportok kialakítása a 
létszámadatok alapján. Az átlaglétszámtól való eltérés engedélye szükséges Ecsegfalván az 
összevont 3-4. évfolyamon, valamint a 6.a és 6.c osztályokban. 2010. január 1-től jogszabályi 
változásból adódóan már nem kell az Oktatási Hivataltól engedélyt kérni átlaglétszámtól való 
eltéréshez, teljes mértékben a fenntartó döntése alapján indulhatnak el a csoportok, osztályok. 
A közoktatási törvény alapján 1-4. évfolyamon a maximális létszám 26 fő, 5-8. évfolyamon 
30 fő. A maximális létszám legfeljebb 20 %-kal léphető át a tanítási év indításánál, ha az 
iskolában az adott évfolyamon legfeljebb két iskolai osztály indul. A Képviselő-testület 
engedélye szükséges a számított maximális létszám 10 %-kal történő túllépésére oktatás-
szervezési okok miatt, de ehhez az iskolaszék, az iskolai szülői szervezet és az iskolai 
diákönkormányzat egyetértése is szükséges. 
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Tájékoztat arról az irodavezető, hogy Ecsegfalván alsó tagozaton összevont osztályokat 
indítanak, az 1. és 2. évfolyamot, illetve a 3. és 4. évfolyamot vonják össze, így csak két 
osztály indulna. Ecsegfalván így 1-2. évfolyamos összesen 17 fő lesz. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az igazgatási 
irodavezetőnek a tájékoztatást. 
Kérdése, hogy az SNI-s (sajátos nevelési igényű) tanulók száma hogyan alakul a leendő első 
évfolyamon? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Az 1.a évfolyamon 2 főnek számít 2 tanuló és 1. b 
évfolyamon 2 főnek számít 4 tanuló, Ecsegfalván 1 tanuló lesz aki 2 főnek számít. 3 főnek 
számító tanuló nem lesz első évfolyamon. 
A napközis csoportok esetén 12 csoport várható, a Szeghalmi úti iskolában 2 csoport, a 
Körösladányi úti iskolában 4 csoport, a Vörösmarty úti iskolában pedig 6 csoport indulna. A 
Vörösmarty úti iskolában 58 menzás tanuló lenne, ők két csoportban ebédelnének, a 
Szeghalmi úti iskolában 8 fő, a Körösladányi úti iskolában 17 fő menzás várható. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Felveti, hogy az ecsegfalvai 
alsó tagozatos osztályokban nagyon sok a 2 főnek számító tanuló. Az osztályösszevonásból 
adódóan a pedagógusoknak sokkal nehezebb feladatuk lesz. 
Megköszöni az irodavezetőnek a tájékoztatást.  
Kéri szavazásra a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek elfogadásra az Általános 
Művelődési Központ Ványai Ambrus Általános Iskola Intézményegységében a 2010/2011. 
tanévben a tanulócsoportok számának meghatározását a határozati javaslat szerint. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 H a t á r o z a t 
43/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az Általános Művelődési 
Központ Ványai Ambrus Általános Iskola Intézményegységében a 
2010/2011. tanévben az 1-8. évfolyamokon az alábbiak szerint 
engedélyezze a tanulócsoportok számát: 

Számított 
létszám 

Évf. Település Osztály Létszám 
(fő) 

Tanulólét
-számból 
2 főnek 
számít 

 

Tanulólét-
számból 
3 főnek 
számít 

TKVSZRB 
szakvéle-

ménye 
alapján 

Tanuló-
csoport 

Évfolyam 
összesen 

2010/2011. 
tanévben 
indítható 
tanuló-

csoportok 
száma az 
évfolya-

mon 

A 
fenntartó 
engedély

ezi az 
átlaglét-
számtól 

való 
eltérést 

1. a 24 2  26 
1. Dévaványa 

1. b 19 4  23 
49 2 - 

 Ecsegfalva 1-2. 
évfolyam 16 1  17 1 - 
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2. a 18 4  22 

2. b 21   21 2. Dévaványa 

2. c 21 2  23 

66 3 - 

3. a 20 2 1 24 

3. b 22  1 24 Dévaványa 

3. c 21   21 

67 fő 3 
3. 

Ecsegfalva 3-4. 
évfolyam 22 5 1  29 1 

Ecsegfal-
va 3-4 

évfolyam
-ra 

vonatko-
zóan 

4. a 24 1  25 

4. b 24   24 4. Dévaványa 

4. c 20 5  25 

74 
 3 - 

5. a 24 4 1 30 
5. b 26 4  30 

5. c 25 5  30 
5. Dévaványa 

5. d 22 3 1 27 

102 fő 4 - 

6. a 26 6  32 
6. b 29   29 

6. Dévaványa 

6. c 26 7  33 

94 fő 3 

A 6. a és 
6. c 

osztályok
ra 

vonatko-
zóan 

7. a 23 1  24 

7. b 26 4  30 

7. c 23 4  27 
7. Dévaványa 

7. d 22 5  27 

 
108 fő 4 - 

8. a 25 4  29 

8. b 27 3  30 8. Dévaványa 

8. c 20 1  21 

80 fő 3 - 

 
Speciális tagozat: 
 

Évf. Település Létszám 

Tanulólétszámb
ól 

2 főnek számít a 
TKVSZRB 

szakvéleménye 
alapján 

Tanulólétszámból 
3 főnek számít a 

TKVSZRB 
szakvéleménye 

alapján 

Számított 
létszám 

2010/201
1. 

tanévben 
indítható 
tanulócso

portok 
száma 

A fenntartó 
engedélyezi az 
átlaglétszámtól 

való eltérést 

 
1. 
 

 
Dévaványa 

 
8 

 
8 

 
0 

 
16 

 
1 

 
- 
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Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2010/2011. tanévben az 
Általános Művelődési Központ Ványai Ambrus Iskola Intézményegységében a 
napközis csoportok indítását az alábbiak szerint engedélyezze: 
 
Dévaványa városban: 12 napközis csoport, és a menzát igénylő gyermekek 

étkeztetésének 4 menzás csoportban történő megszervezése. 
Ecsegfalva községben: 1 napközis csoport indítható. 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezze az Általános 
Művelődési Ványai Ambrus Általános Iskola Intézményegység 6. a és 6. c 
osztályokra vonatkozóan, valamint Ecsegfalva, Árpád u. 14. sz. alatti 
tagintézményében lévő összevont 3-4. évfolyamon a maximális létszám 10%-kal 
történő túllépését oktatásszervezési okok miatt, továbbá meg kell kérni az 
iskolaszék, iskolai szülői szervezet, iskolai diákönkormányzat egyetértését az 
intézkedésre vonatkozóan.  

 
 
 
 
A 2010/2011. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása az 
ÁMK Óvoda, Bölcsőde intézményegységében. 
 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 2010/2011. nevelési 
évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása az ÁMK Óvoda, Bölcsőde 
intézményegységében előterjesztésre. Megkéri az igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Tájékoztat arról, hogy az óvodai csoportok 
számának meghatározásához az intézményegységtől megkapta az adatokat. Az óvodai 
csoportok esetében Ecsegfalván lépi túl a számított létszám a megengedett létszámot. 
Engedélyeznie szükséges a testületnek a 20 %-os túllépését a maximális létszámnak, és 
oktatásszervezési okok miatt a számított maximális létszám 10 %-os túllépést is. 
Oktatásszervezési okból történő 10 %-os túllépés esetén az egyetértését kell kérni az 
óvodaszéknek, óvodai szülői szervezetnek (közösség). Dévaványán 10 óvodai csoport indulna 
a 2010/2011. nevelési évben, Ecsegfalván pedig 1 csoport. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az irodavezetőnek 
tájékoztatást. 
Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az ÁMK Óvoda, 
Bölcsőde intézményegységében a 2010/2011. nevelési évben indítható óvodai csoportok 
számának meghatározásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az ÁMK Óvoda, Bölcsőde 
intézményegységében a 2010/2011. nevelési évben indítható óvodai csoportok számát a 
határozati javaslatban írtak szerint fogadja el. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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H a t á r o z a t 
44/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az Általános Művelődési 
Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegységében a 2010/2011. nevelési 
évben az alábbiak szerint engedélyezze az óvodai csoportok indítását: 

 

 2010/2011. 
nevelési 

évre 
óvodába 

beírt 
gyermekek 
száma (fő) 

Beírt 
gyermekek 

közül 
2 főnek 
számít 

Beírt 
gyermekek 

közül 
3 főnek 
számít 

Számított 
létszám 

Indítható óvodai csoportok 
száma a 2010/2011. nevelési 

évben 

Telephely Csoportok 
száma 

Dévaványa, 
Kossuth L. u. 5. 2 

Dévaványa, 
Könyves K. u. 13. 2 

Dévaványa, 
Hajós u. 24. 3 

Dévaványa, 
Eötvös J. u. 2. 3 

Dévaványa 
városban 225    

Összesen: 10 
Ecsegfalva 
községben 29    Ecsegfalva, 

Árpád u. 8. 1 

Az óvodai csoportokat a 2010/2011. nevelési évben Dévaványa városban 
úgy kell megszervezni, hogy a csoportok számított létszáma Dévaványa 
városban ne haladja meg a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvényben 
meghatározott 25 fős maximális létszámot 

Az Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde Intézményegysége 
Ecsegfalva, Árpád u. 8. sz. alatti tagintézményében lévő óvodai csoport 
létszáma meghaladja a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 3. sz. 
I. részében az óvodai csoportokra vonatkozó 25 fős maximális létszámot. A 
tagintézményben egy óvodai csoport kerül kialakításra, így Dévaványa Város 
Önkormányzata engedélyezze a maximális létszám húsz százalékkal történő 
átlépését, valamint oktatásszervezési okok miatt a számított maximális 
létszám tíz százalékkal történő túllépését és az óvodaszék, az óvodai szülő 
szervezet egyetértését az intézkedésről meg kell kéri.  

 
A 2010/2011. tanévben indítható tanulócsoportok számának meghatározása az ÁMK 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény intézményegységében. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a következő 
előterjesztésre, amely 2010/2011. tanévben indítható tanulócsoportok számának 
meghatározása az ÁMK Alapfokú Művészetoktatási Intézmény intézményegységében. 
Megkéri az igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 
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Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Ismerteti, hogy a közoktatásról szóló törvény szerint 
a fenntartó határozza meg a tanulócsoportok számát. A törvény 3. sz. mellékletéből csak a 
művészeti oktatásra vonatkozó részt emelte ki. Bemutatta a 2009. október 1-jei statisztikai 
létszámot, valamint a 2010-es létszámadatokat, továbbá a 2010/2011. tanévre beiratkozott 
tanulók számát. Elmondja az irodavezető, hogy személyesen volt az intézményben és az 
intézményegység-vezetővel egyeztetett a csoportok összevonását illetően, hiszen 
számszakilag más összevonást is alkalmazhattak volna, mint amit az intézményegység-vezető 
javasolt. Az alapfokú művészetoktatási intézményi oktatás létszámhatárait tekintve a 
maximális létszám zeneművészeti ágon 15 fő, más művészeti ágon 20 fő. A csoportok és 
évfolyam-összevonásokat megbeszélték, miért tartja az intézményegység-vezető célszerűnek 
az írásban benyújtott kérelem alapján meghatározni a csoportok számát. Négy egymást követő 
évfolyamot lehet összevonni. A művészeti oktatásban 6-22 éves korig tanulhatnak a diákok. 
Azt is figyelembe kell venni, hogy az első osztályosok csak bevezető, alapképzést kapnak. 
Néptáncnál érthető, hogy első évfolyamban az alapokat tanulják, jobb hogy külön vannak, a 
2-3-4 évfolyam együtt tudnak már táncolni, ezért a 3 osztályt már összevonta az 
intézményegység-vezető. A maximális létszám 20 fő lehet. 
6. évfolyamon 12 tanuló van, itt nem javasolt az intézményegység-vezető összevonást, a 
továbbképzőben 11 tanuló van.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Felveti, hogy korábban 
meghatározták már, hogy a maximális létszám keretet ki kell használni, de a javasolt 
csoportok esetében plusz csoportok is vannak. Nem tartja elfogadhatónak, hogy 
színművészeti ágon 8 tanulóval indít egy csoportot.  
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A társastánc tanszakon látszik a több csoport 
indítása. Néptánc tanszakon a 2-3-4. évfolyamot összevonta az intézményegység-vezető. 
Társastáncnál 3. évfolyamon 8 tanuló van, de csak lányok vannak, a 4. évfolyammal nem 
akarja összevonni, mert versenyre járnak és nagyon szép eredményeket érnek el. Festészet 
tanszakon a négy évfolyamnak az összevonása megoldható, hiszen személyre szóló oktatás 
miatt könnyebben tud a tanár oktatni. A színjátszásnál csoportokban tanulnak és a kicsiket 
nem tudja a nagyokkal együtt oktatni.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: A festészet tanszakon 
elsajátított tanulmányoknak néhány tanuló hasznát vette, a felvételije sikerült a 
képzőművészeti iskolába, de a táncoktatást tanulóknál nem tud ilyen sikerekről.  
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A néptánc tanszakon tanulók közül 2 tanuló később 
is sikereket ért el, hasznos volt számára a művészeti oktatás. 
A csoportok számának kialakítása tekintetében azt is elmondja, hogy 5 olyan gyermek van a 
művészeti iskolában tanulók közül, aki 3 tanszakra iratkozott be, de csak egy tanszak után 
tudnak lehívni utána normatívát.  
Igaz, hogy a szülő kifizeti mindhárom tanszak után a tandíjat, de az önkormányzatnak kell a 
kiegészítést biztosítania. 15 gyermek van, aki 2 tanszakon tanul, szintén csak egy tanszak után 
tudják lehívni a normatívát. Összesen 25 gyermek után nem tudják lehívni a normatívát. 
Mivel az alapfokú művészetoktatási intézményben beíratás jogszabályilag vizsgarendszeren 
keresztül kellene hogy történjen, a vizsgán a bizottságnak kellene meghatározni, hogy a 
gyermek hová felvételizzen, melyik tanszakhoz van érzéke.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Nem a gyermekek művészeti 
iskolai tanulása ellen van kifogása, de gazdaságilag kellene az intézmény működtetését nézni. 
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Nagyon sok tanszak volt, a korábbi évek alatt már így is lett kevesebb. Színjáték tanszakon a 
3-4-5. évfolyamot véleménye szerint nyugodtan össze lehetne vonni. Az általános iskolában, 
kötelező oktatás folyik, ott megszorításokat kell véghez vinni, pedagógusokat kell elküldeni 
mivel csak 2 első osztály indul, a művészeti iskolában pedig nem használják ki a maximális 
csoportlétszámot és plusz csoportok indulnak. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Az intézményegység-vezető színjáték tanszakon a 3-
4. évfolyamot szeretné csak összevonni, mert sok gyermeket nem tud a színpadon 
szerepeltetni, nem férnének el. Elmondja az irodavezető, hogy az általános iskolából 
áttanítanak a művészeti iskolába a pedagógusok. Néptánc tanszakon van egy óraadó tanár, aki 
Gyomaendrődről jár át, a munkabér és járulékain túl az átjárás költsége is felmerül. A 
társastáncnál az oktató csak a társastáncnál tanít. A festészet tanszakon az általános iskolából 
jár át a pedagógus, áttanít, de a művészeti iskolában csoportösszevonás esetén lehet nem is 
lenne meg a kötelező óraszáma, de az is lehet hogy túlórája is keletkezik. A zenetanár 
esetében is előfordulhat, mert az ének-zene tanár áttanít, előfordulhat hogy túlórája keletkezik 
a pedagógusnak, ha több csoport indul a művészeti iskolában. Ezeket csak a 
tantárgyfelosztásból lehet látni, melyik pedagógusnak mennyi órája keletkezik egy héten, van-
e túlórája. Vannak délutáni foglalkozások is az általános iskolában, amelyek miatt túlórája 
keletkezik több pedagógusnak. Lehet, hogy ha összevonnák a művészeti oktatásban a 
csoportokat, kevesebb órája lenne több pedagógusnak és nem jelentkezne ennyi túlóra. Nem 
tudja még összesíteni az óraszámok hogyan fognak alakulni a következő tanévben. Annyit 
viszont jelez, hogy a jelenlegi tanévben megkapott tantárgyfelosztás alapján nagyon sok 
túlórája keletkezett több pedagógusnak is. A túlórát pedig kötelezően ki kell fizetni a 
pedagógusoknak. A csoportok számát a tanév indítása után már nem lehet módosítani. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Meglátása szerint most kell 
reális átgondolni a művészeti oktatásban az indítandó csoportok számát, és ahol lehet, össze 
kell vonni csoportokat. Személy szerint nem ért egyet az intézményegység-vezető által kért 
csoportok számával, gazdaságilag össze lehet csoportokat vonni és ez kevesebb kiadást 
jelentene az önkormányzatnak. A testületi ülésen a csoportok számának meghatározásánál 
erre különösen felhívja a figyelmet.  
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a tanulócsoportok számának 
meghatározásával kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az ÁMK Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény intézményegységében a 2010/2011. tanévben indítható tanuló 
csoportok számát a határozati javaslatban írtak szerint fogadja el? 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal nem 
tud javaslatot tenni a testület felé. 
 
 
 
Szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet 
véleményezése 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megtárgyalása. Megkéri Szarka Andrea 
igazgatási irodavezetőt a rendeletben történő módosítások rövid ismertetésére. 
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Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló önkormányzati rendelet módosításra került. Az előterjesztésben részletesen 
leírta miért van szükség a módosításra. Egyrészről szükséges a módosítás, mivel a Dél-alföldi 
Regionális Államigazgatási Hivatal Felügyeleti és Igazgatási Monitoring Főosztálya 2009-ben 
elvégezte a szociális rendeletek felülvizsgálatát a megyében. A főosztály által elkészített 
szempontrendszer alapján áttekintették a rendeletet és mutatkozott javítanivaló. Így a 
jogszabályi háttér jelentős változásaira tekintettel a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni ellátások tárgyú helyi rendeleteket 
Kiemelte az előterjesztésben is a nagyobb problémákat: 

A helyi lakásfenntartási támogatás szabályainak meghatározásakor hibás az, amely a 
lakásnagyságtól teszi függővé a jogosultságot, vagy kizárja a jogosulti körből azokat, akik 
félkomfortosnál vagy komfortosnál magasabb komfortfokozatú lakással, vagy 
lakáshasznosításból származó jövedelemmel rendelkeznek. 

A hatáskör átruházás a köztemetéssel kapcsolatos hatáskörnek a polgármesterre történő 
átruházása téves jogértelmezési szemléleten alapul. A köztemetés az Sztv. 48. § alapján a 
polgármester sui generis hatáskörébe tartozik, így annak a polgármesterre történő 
átruházásáról a képviselő-testületnek nem kell döntenie.  

A méltányossági ápolási díjra vonatkozón a jogosultsági feltételek meghatározásakor 
nem írható elő, hogy az ápoló és az ápolt közös lakásban éljen, továbbá ezen ellátás 
megállapítása nem köthető a munkaviszony megszüntetéséhez, a kereső tevékenység 
feladásához, vagy a fizetés nélküli szabadság igénybevételéhez. Hibás az a rendelkezés, 
amelyben a jogalkotó a méltányossági ápolási díj feltételeként írja elő, hogy az ápoló és az 
ápolt életvitelszerűen közös háztartásban együtt éljen, vagy az ápoltnak is helybeli lakosnak 
kell lennie. Ugyancsak helytelen az a jogi megoldás, hogy a rendelet szerint nem állapítható 
meg ápolási díj, ha a kérelmező az ápolttal vagy más személlyel tartási, életjáradéki vagy 
öröklési szerződést kötött. Gyakran tapasztalható, hogy a helyi jogalkotó rendeletalkotási 
felhatalmazás hiányában szűkíti a jogosulti kört, pl. oly módon, hogy csak akkor állapítható 
meg méltányossági ápolási díj, ha a kérelmezőn kívül nincs más alkalmas személy, aki az 
ápolást ellátná. Ugyancsak helytelen az ápolási tevékenységre való alkalmasság orvosi 
igazolással történő bizonyításának előírása. Hibás az a rendelkezés is, amelyben a tételes 
költségtípus meghatározása során bizonyos költségtípusok figyelembe vehető mértéke a 
rendeletben normatívan korlátozott. A korlátozásra jogszabályi felhatalmazás hiányában nincs 
mód, ugyanis ha az önkormányzat csak a jellemző (átlagos) költségeket kívánja figyelembe 
venni a tételes költség-meghatározás helyett az egy négyzetméterre jutó havi költség összegét 
van módja meghatározni. A jogosultsági feltételek megszövegezésekor ügyelni kell arra, hogy 
a jövedelemhatárok megjelölése összhangban legyen a szociális törvény vonatkozó 
szabályaival. A tapasztalatok szerint a határértékkel egyező jövedelemmel rendelkezőket, 
vagy a határértékkel egyező költségű lakásokra vonatkozó jogosultságot gyakran kizárja a 
jogalkotó a rászorultak közül. 

Az Országgyűlés azzal, hogy megalkotta az egyes jogszabályok és jogszabályi 
rendelkezések hatályon kívül helyezéséről szóló 2007. évi LXXXII. törvényt, amelynek 1. § 
(2) bekezdése rendelkezik – többek között – a kormány tagjai által, 1989. október 23. előtt 
alkotott rendeletek hatályon kívül helyezéséről, 2008. január 1-jével annullálta a jogalkotásról 
szóló 1987. évi XI. törvény felhatalmazása alapján hozott, a jogszabályszerkesztésről szóló 
12/1987. (XII. 29.) IM rendeletet. 2008. január 1-jétől nem volt olyan jogforrás, amely 
érdemben meghatározná a jogszabályok szerkezeti felépítését, jelölésükre, szerkesztésükre, 
módosításukra, hatályba lépésükre, deregulálásukra vonatkozóan egyértelmű rendelkezéseket 
tartalmazna. A hiányt pótolja az igazságügyi és rendészeti miniszter 61/2009. (XII. 14.) IRM 
rendelete a jogszabályszerkesztésről, amely 2010. március 1-jén lép hatályba.  
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A jogszabályszerkesztés szabályait az előterjesztésben részletesen leírta, melynek főbb 
szabályairól szintén tájékoztatást ad az irodavezető.   
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az irodavezetőnek 
a tájékoztatást.  
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló önkormányzati rendelettel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek megalkotásra a szociális 
igazgatásról és szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet 
szerint. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja a testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 

45/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásokról szóló rendeletet alkossa meg a mellékelt tervezet 
szerint. 

 

(A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
 
 
ÁMK Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismerteti, hogy az Általános 
Művelődési Központ SZMSZ-ének módosítására vonatkozó előterjesztést megkapták. 
Megkéri az igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy szükség van ismét az Általános 
Művelődési Központ SZMSZ-ének módosítására. Legutóbb az elmúlt év októberében került 
sor a módosításra, de 2010. januárjában módosítani kellett az intézmény alapító okiratát, 
amely az SZMSZ szerves része, ezért kell hozzá módosítani az alapító okirat számát, keltét 
tartalmazó sorát, valamint az intézmény alaptevékenységébe tartozó feladatok szakfeladatrend 
szerinti besorolását és a kisegítő, vállalkozási tevékenységre vonatkozó adatokat.  
Mindezek miatt kéri, hogy a Képviselő-testület újból fogadja el az SZMSZ-t.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Az előterjesztésben a 
módosított SZMSZ bemutatásra került. Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek 
kérdése, hozzászólása az Általános Művelődési Központ SZMSZ-ének módosításával 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az Általános Művelődési 
Központ Szervezeti és Működési Szabályzatát fogadja el a mellékelt tervezet szerint. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 

46/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az Általános Művelődési 
Központ Szervezeti és Működési Szabályzatát fogadja el. 

 

(Az Általános Művelődési Központ Szervezeti és Működési Szabályzata a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) 
 
 
Általános Művelődési Központ Dévaványa, Vörösmarty u. 6-8. sz. alatti iskolaépület 
helyiségeinek bérbeadása 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismerteti a következő 
előterjesztést. A március havi rendes testületi ülésen tárgyalta és a 132/2010.(III.25.) számú 
Kt. határozatában döntöttek arról, hogy az Általános Művelődési Központ igazgatója 
folytasson további tárgyalásokat a SZILTOP Nonprofit Kft.-vel (2011 Budakalász, Erdőhát u. 
84.) a Dévaványa, Vörösmarty u. 6-8. sz. alatti iskolaépületben lévő, a Kft. által megjelölt 
helyiségek bérbeadására vonatkozóan.  
Megkéri az igazgatási irodavezetőt a bérleti szerződés tervezetének ismertetésére. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy Dr. Kulcsár László ügyvéd úr által 
elkészített Bérleti szerződést és az ÁMK által készített költségelemzést Baloghné Berényi 
Erzsébet igazgató asszony benyújtotta, mely az előterjesztéshez mellékelve található. 
A SZILTOP Nonprofit Kft.-hez a mai napon került kiküldésre, ezért még áttanulmányozni 
nem tudták, remélik a testületi ülésig érkezik visszajelzés a Kft.-től. 
A Bérleti szerződésben pontosan meghatározásra kerültek a bérlendő termek, a bérleti díj 
összege, fizetési feltételek, a bérleti jogviszony időtartama és az egyéb bérleményre 
vonatkozó előírások. 
A bérleti díj összegének a rezsi költséget, takarítók díját stb. tartalmaznia kell. A költségek 
alakulását is mellékelték, így összesen 400.000 Ft. bérleti díjat javasolnak. 
A szerződés 3. pontjában a helyiségek használatát szabályozták le. Tájékoztat arról, hogy a 
SZILTOP Kft. már jelezte, a helyiségek kizárólagos és időkorlátozás nélküli használatát 
kérné. Ellenkező esetben nem kapják meg az engedélyt.  
A 2. pontban a helyiségek határozatlan időtartamra vonatkozó bérbeadását írták le, de a 
SZILTOP Kft. kérte, hogy legalább 5 évre módosítsák a szerződést. Így viszont nem lehetne 
felmondani 5 évig a szerződést, 5 évre elkötelezné magát az intézmény. 
Dr. Kulcsár László Ügyvéd Úr kérte továbbá, hogy a 8./ pontot is egészítsék ki a 
következővel: „A bérlő a bérleményben bármilyen átalakítást, változtatást vagy beruházást és 
építkezést csak a bérbeadó előzetes írásbeli engedélyének feltételével végezhet.” 
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Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az irodavezetőnek 
a tájékoztatást. Megadja a szót Csatári Lajos bizottsági tag részére hozzászólásra. 
 
Csatári Lajos - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy az ÁMK 
igazgatója hogyan vélekedik a tantermek és helyiségek bérbeadásáról? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: A SZILTOP Kft. a helyiségek kizárólagos és 
időkorlátozás nélküli használatát kérte, az igazgatónő a pénzügyi bizottság ülésén elmondta, 
hogy felelősségteljesen nem tudja a helyiségeket kizárólagos használatra bérbe adni. A 
pénzügyi bizottság nem támogatta a SZILTOP Kft. feltételivel a bérbeadást. 
 
Nyuzó Marietta – Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az 
irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, javasolják-e a testületnek, hogy 
az ÁMK ne kössön bérleti szerződést a SZILTOP Nonprofit Kft-vel helyiségek bérbeadására 
vonatkozóan? 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az ÁMK ne kössön bérleti 
szerződést a SZILTOP Nonprofit Kft-vel. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

 H a t á r o z a t 

 47/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy ne adja hozzájárulását az 
Általános Művelődési Központ igazgatójának határozatlan időre szóló 
bérleti szerződés megkötésére vonatkozóan a Dévaványa, Vörösmarty u. 6-
8. sz. alatti iskolaépület tanterem, mosdó, informatikai szaktanterem, 
könyvtár, tanári helyiségek hasznosítására a SZILTOP Nonprofit Kft.-vel 
(2011 Budakalász, Erdőhát u. 84.). 
 
A Képviselő-testület bízza meg az Általános Művelődési Központ 
Igazgatóját, hogy a határozatban foglaltak szerint járjon el. 

 
 
 
Strandfürdő és Gyógyászat büfé helyiség bérleti jogának határozatlan időre történő 
átadása pályázat útján 
 

Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a következő 
előterjesztésre. Elmondja, hogy a testület a márciusi ülésen döntött az önkormányzat 
tulajdonát képező Strandfürdő és Gyógyászat büfé helyiség bérleti jogának határozatlan időre 
történő átadásáról pályázat útján, vendéglátói tevékenység folytatása céljából, és egyetértett a 
pályázati hirdetmény megjelentetésével. A beérkezett pályázatokról kéri az igazgatási 
irodavezetőt tájékoztatásra. 
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Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a Strandfürdő 
és Gyógyászat büfé helyiség bérbeadására a pályázati felhívás a Dévaványai Hírlap áprilisi 
számában megjelent. A pályázati dokumentációt 6-an vitték el. A megadott határidőig négy 
pályázat érkezett, a bontást követően hiánypótlást biztosítottunk három ajánlattevőnek, de a 
hiánypótlási határidő leteltéig egyetlen hiánypótlás sem érkezett be. Így a négy ajánlatból 
három ajánlat érvénytelen, az egyetlen érvényes ajánlatot Rideg Zoltán vállalkozó (5500 
Gyomaendrőd, Hősök u. 9/1.) nyújtotta be. 
A pályázatot értékelte, melyet az előterjesztésben le is írt. 
A felhívásban közzétett „A” változatra pályázott, azaz a Dévaványa, Sport u. 5. szám alatt 
lévő Strandfürdő és Gyógyászat büfé helyiségében lévő álló eszközök leltár szerinti 
készletével havi 10.000,- Ft., azaz tízezer forint ellenérték fejében, egész évben történő 
bérbevételére. 
Az ajánlatában leírta mit szeretne fejleszteni, melyet az előterjesztésben ismertetett. Jelzi az 
irodavezető, hogy a vállalkozó a Központi Autóbuszváró épületében lévő kávézó 
üzemeltetésével együtt látná célszerűnek üzemeltetni.  
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megköszöni az igazgatási 
irodavezetőnek a tájékoztatást. Megadja a szót Dékány József bizottsági tag részére 
hozzászólásra. 
 
Dékány József - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság tagja: Kérdése, hogy május 1-jén 
kinyit-e a strandon a büfé, hiszen csak április 29-én lesz testületi döntés? 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Április 30-án, a testületi döntés után felhívja a 
vállalkozót, hogy a működési engedélyt intézni tudja azonnal. Amennyiben csak bejelentés 
köteles tevékenységet végez, akkor meg tudja nyitni május 1-én a büfét a vállalkozó. 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e még 
valakinek kérdése, hozzászólása a Strandfürdő és Gyógyászat büfé helyiség bérbeadására 
benyújtott ajánlatokkal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Strandfürdő és 
Gyógyászat büfé helyiséget 2010. május 1-től Rideg Zoltán vállalkozónak adja bérbe. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 48/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy az önkormányzat 
tulajdonát képező Strandfürdő és Gyógyászat (5510 Dévaványa, Sport u. 5.) 
büfé helyiség bérleti jogának 2010. május 1-jétől határozatlan időre történő 
átadására, vendéglátói tevékenység folytatása céljából Rideg Zoltán 
vállalkozóval (5500 Gyomaendrőd, Hősök u. 9/1.) történő szerződéskötést 
hagyja jóvá. 
Az induló bérleti díj 2010. évben bruttó 10.000,- Ft/hó.  
A Képviselő-testület bízza meg Kállai Anikó megbízott fürdővezetőt a 
bérleti szerződés megkötésével.  
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Autóbuszváró kávézójának bérbeadása 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a következő 
előterjesztésre, amely az autóbuszváró kávézójának bérbeadása. 
Dévaványa Város Önkormányzata 2010. április 7-ei rendkívüli Képviselő-testületi ülésén 
pályázati felhívás megjelentetése mellett döntött a Dévaványa autóbuszváró kávézójának 
bérbeadásáról. A pályázati felhívás a Szeghalmi Szuperinfó április 17-ei számában jelent meg. 
A pályázati felhívás megküldésre került az előző eredménytelen pályázati eljárásra ajánlatot 
tevők részére is. A felhívásra egy ajánlat érkezett, amely érvényes, azonban a meghirdetett 5 
éves időtartam helyett csak 6 hónapos próbaüzemre vonatkozik. 
 Ajánlattevő: Rideg Zoltán egyéni vállalkozó 
 5500 Gyomaendrőd, Hősök útja 9/1.  
 Ajánlati ár: 100,- Ft/m2 + ÁFA/hó + rezsiköltség 
 (bérbeadandó terület összesen: 28,65 m2) 
Ugyanezen vállalkozó nyújtotta be ajánlatát a Dévaványai Strandfürdő üzemeltetésére is. A 
vállalkozó több hasonló jellegű büfét, vendéglátóhelyet üzemeltet huzamosabb ideje 
Gyomaendrődön. Dévaványai alkalmazottai is vannak. 
 
Megkérdezi a bizottság elnöke, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása az autóbuszváró 
kávézójának bérbeadására benyújtott ajánlattal kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Megkérdezi a bizottság tagjait javasolják-e a testületnek, hogy az autóbuszváró kávézóját 
Rideg Zoltán vállalkozónak adják bérbe 6 hónapos próbaidővel. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 49/2010. (IV. 27.) JIÜ. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi- Igazgatási- 
Ügyrendi Bizottsága javasolja a testületnek, hogy Rideg Zoltán (5500 
Gyomaendrőd, Hősök útja 9/1.) vállalkozóval a Dévaványa Autóbuszváró 
kávézójának bérbeadásával kapcsolatosan 6 hónapos próbaidőre kössön 
szerződést az ajánlatában adott 100,- Ft/m2 + ÁFA/hó + rezsiköltségek 
ajánlati áron. 
A Képviselő-testület bízza meg a Polgármestert a bérleti szerződés 
megkötésével. 

 
 
 
Nyuzó Marietta - Jogi- Igazgatási- Ügyrendi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e valakinek 
bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs.  
Megállapítja, hogy a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak zárt ülést kell tartania kitüntetési ügy tárgyalása 
esetén. 
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A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 
szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
 
A jegyzőkönyv a 21. oldaltól a 23. oldallal bezárólag a zárt ülés anyagát tartalmazó külön 
jegyzőkönyvben található. 
Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 
 
Megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1645 órakor bezárja. 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Nyuzó Marietta  
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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